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From: 5.1.2e

Sent: Wed 11/25/2020 7:05:08 AM

Subject: RE: Terugkoppeling DOC incl MCC 24 november

To: 5.1.2e EEEEEEE @minvws.nl];
Ce: 5.1.2e ) [AEE @ minvwsnl];

)

Received: Wed 11/25/2020 7:05:08 AM

Hi

Mbt punt van delen in DOC.

Wat je voorstelt is pragmatisch. Maar het werkt voor ons in doc echt niet. Mensen willen weten wat er in acc ligt en hun

vertegenwoordiger voorbereiden.

En we hebben gezien dat het lekken niet uit het doc komt.

Dus ik wil zelf ook even de afweging kunnen maken. Lijkt me niet per se nodig voor dagstart. Wel heel gedetailleerd om Dg
mee lastig te vallen.

Doordat we dit nu aan acc en mec hebben toegezegd is er eigenlijk al een keuze gemaakt. Was een instructie van Catshuis.

Maar principieel ben ik van mening dat die heel ongelukkig 1s. Maar dat is nu eenmaal zo.

En om het dan werkbaar te houden 1s het alles of niets.

Groet jE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EXECBEET0 invws.ni>
Datum: dinsdag 24 nov. 2020 10:15 PM

Aan:

Kopie: )
Onderwerp: RE: Terugkoppeling DOC incl MCC 24 november

HIKE

Super fijn dus deze terugkoppeling ©. Wij hebben vandaag ook met

JERE afesproken
dat ik deze terugkoppeling zal

gebruiken om terug te koppelen aan de mensen die specifiek hebben aangeleverd voor de annotatie (dat is soms breder dan

PDC). Zo is zij daar geen extra tijd aan kwijt maar kan er wel beter worden teruggekoppeld en worden opgevolgd.

Tav punt OMT-advies: die vraag of [FEE ook wilde delen met DOC had ik gisteren ook even meegenomen in de mail aan Ik

kan me voorstellen dat die verzand is in de mail. Ik snap de wens van het DOC maar het DOC heeft een andere status dan de

ACC en MCC, waardoor de stukken niet automatisch vertrouwelijk zijn. Zou het mogelijk zijn om, ipv steeds reactief de afweging
te maken bij een OMT-advies, dit even op voorhand te bespreken en een lijn in te trekken? Morgen even over hebben in de

dagstart?

Groeten,

Mevr. 5.1.2e |

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
Directie BPZ

Parnassusplein 5 | 2511 XV | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

minvws.nl
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Verzonden: dinsdag 24 november 2020 14:23

Aan: PDC19 <ERELR@minvws.nl>

Cc: 5.1.2e ) JEEM minvws.nl>

Onderwerp: Terugkoppeling DOC incl MCC 24 november

Dag allen,

Hierbij de terugkoppeling van het DOC-19 van zojuist, inclusief de terugkoppeling van de MCC van vandaag.

Groet,

Terugkoppeling DOC-19 dinsdag 24 november

Agendapunt feestdagen wordt doorgeschoven naar morgen. Er wordt eerst een nieuwe ronde langs de velden gemaakt
voor wat meer draagvlak.

Beeld

Mediabeleid

* OMT-advies is uitgelekt. Nog geen reacties op gezien. Aandacht voor vaccins. Onderzoek onderwijs
gepubliceerd.

Epidemiologisch beeld

* OMT-advies zegt op basis van het beeld dat compliance slecht is. Dat vertaalt zich ook in het aantal besmettelijke
en positief geteste mensen. Het zou daarom nu te vroeg zijn om maatregelen te versoepelen. Als je versoepelt ga je
met meer besmettelijke mensen de feestdagen in.

« Opvallende cijfers vandaag: vandaag bina 4000 positieve testen. Aantal besmettelijken met 9000 gedaald naar

ruim 108.000. Dat zegt iets over de fase van de epidemie.
» R-waarde vandaag opnieuw gepubliceerd: 1,02. Dat duidt op een plateau. In het OMT-advies staat nog r-waarde

0,99. Dat heeft te maken met cijfers van voor het weekend.

* Goed nieuws: we houden het percentage positieve testuitslagen uit teststraten bij. Over gisteren 11.4 procent.

Vorige week za nog 14 procent.
« Is dit te duiden? Cijfers zijn niet eenduidig. RIVM vrijdag gevraagd om duiding te geven, die zeggen ook dat

verschillende indicatoren een andere kant op wijzen. We zitten in een afvlakking, dat is zeker. Testpercentages: het

kan zijn dat we niet zien wat er in commerciéle teststraten gebeurt. De GGD’en testen ook meer.

» Hoe komt het dat het RIVM nu meerdere keren per week een cijfer publiceert? Doel is om met RIVM af te

spreken dat er min en max twee keer per week een cijfer komt. Dinsdag en vrijdag.

Beeld veiligheidsregio:
* Meer feesten vanjongeren. Drukkere winkelstraten, naleving is slechter. Toenemen aantal grensbewegingen NL-

BE door winkelend publiek.
* Graag in het DOC een keer het dashboard evalueren en of we over lange termijn trends kunnen zien.

Terugkoppeling overleggen

Veiligheidsberaad
* 30e bijeenkomst. Presentatie van || EE over werk GGD en. Presentatie van over

vaccinatiestrategie.
* Verhaal over coronabanen, VB vond de strategie goed. Vervolg ervan was nog niet duidelijk.
+ Bestuurlijk handhaven. De komende maanden zal het druk zijn in winkels, zolang ze open zijn. Enige alternatief

is sluiten.

* Perspectief voor jongeren tijdens feestdagen: lastige discussie omdat er eigenlijk niks mogelijk is.

* Geen landelijk verbod carbidschieten. Regio’s waar het traditie is proberen het te reguleren.
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« Discussie over het sluiten van detailhandel. Sluiten van winkels 1s ingewikkeld. EZK pleit ervoor om enkele rotte

appels te sluiten. VR geeft aan dat dat ook lastig 1s, omdat het moeilijk te zien is welke je dan moet shuten.

MCC

* Vliegverbod BES: zonder discussie aanvaard. Vanmorgen lag er een voorstel waar alle partijen zich in konden

vinden. Bevestigd in MCC. Vliegverbod tot 15 dec. Met optie te verlengen.
* Internationaal stavaza: niets bijjzonders.
¢ Algemeen beeld: uitgebreide presentatic [EEY Afdronk 1s dat we de dalende trend niet verder zien dalen. Als je
kiykt naar de bredere cijfers 1s nog lastig te zeggen hoe het loopt. Ziekenhuis en ic ljken daling te suggereren, maar

voor conclusie moeten we nog wachten. Besluitvorming 8 december is de verwachting. Aandacht voor het

steunpakket, in de eerste week van december wordt gecommuniceerd wat daarmee wordt gedaan. Besluitvorming
kan betekenen horeca open of dicht. Besluitvorming 1 december werd voorgesteld, maar zal waarschynlijk toch 8

december zijn.
* Rondje: aandacht voor compliance, sinterklaas (8 december besluit, misschien daarvoor net verkeerd gegaan),
RIVM: tussen kerst en oud en nieuw zit precies incubatietijd. Dit is allemaal meegenomen voor verdere

voorbereiding van besluitvorming. Aanstaande viijdag MCC, daarin update thuiswerken door partijen die dat eerder

hebben geleverd. Update handhaving detailhandel, met name grootwinkelbedrijf. Of er beveiligers zijn ingehuurd en

of zi] een voortrekkende rol nemen in het winkelgebied, zoals zou zijn afgesproken. Hoe staat het met de scholen?

Discussie oktober: sluiten onderwijs ging te ver, omdat besmetting daar niet plaatsvindt. Graag in MCC vrijdag of er

maatregelen zijn genomen om besmetting om school heen te beperking (dus niet in school). Misschien 1s CH dit

weekend wenselijk. 1 december kan weer algemeen beeld worden gedeeld zoals vandaag besproken. Dan 8

december besluitvorming: routekaart keert terug met drie onderdelen. Niveau waakzaam moet steviger, niveau

zorgelijk moet steviger. En hoe zien we de route terug. Onderwijs: draagvlak voor testen neemt wellicht af als

scholieren zich drie keer per weken moeten laten testen.

Publicatie ICCb stukken ihkv WOB

» VWS heeft voorkeur voor 8 december, optie 2, vanwege capaciteitsproblemen. Veel andere departementen
hebben hier begrip voor, maar geven de voorkeur aan optie 1, omdat we anders juridisch het verkeerde voorbeeld

geven (de rechter heeft gezegd dat het uiterlijk 2 december moet).

Rondvraag
* Waarom is het OMT advies niet naar het DOC gestuurd? Even uitzoeken hoe dit 1s gegaan.
* Is er op basis van de coronamelder app iets te zeggen over hoe het virus zich verspreid? Actie VWS: komen we

op terug. Geen spoed.


